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1 
In hoeverre wordt de beloningscode bestuurders in de zorg reeds 
toegepast door alle partijen in de zorg? Zijn er partijen die deze code niet 
toepassen? 

2 
Past de honorering binnen het systeem van het wetsvoorstel Normering 
topinkomens bestuurders in de publieke sector? 

3 
Deelt de regering de mening dat het ongepast is dat bij Sanquin onder-
scheid wordt gemaakt tussen de publieke taak en de commerciële taak en 
dat inkomens daaruit gestapeld worden? 

4 
Van de maximumnorm mag worden afgeweken na instemming van een 
Toetsingscommissie beloningscode bestuurders in de zorg (BBZ) na een 
degelijk gemotiveerd verzoek aan die commissie. Hoeveel verzoeken 
hiertoe zijn gericht aan de Toetsingscommissie BBZ? Hoeveel verzoeken 
hiertoe zijn gehonoreerd, afgewezen of nog in behandeling? In de 
gevallen waarin dergelijke verzoeken zijn gehonoreerd, welke motivatie 
lag aan deze verzoeken ten grondslag? 

5 
Hoe verhoudt de beloning van de leden van de Raad van Bestuur over 
2009 zich tot de afgesproken beloningscode naar aanleiding van de 
maatschappelijke onrust? 

6 
Hoe verhoudt de beloning van de bestuurders van Sanquin, die u in uw 
brief expliciet rekent tot de (semi)publieke sector, zich tot de «Balkenen-
denorm»? 

De voorzitter van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Smeets 

De adjunct-griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport,
Sjerp


